
 

1 
 

 

BESLUITENLIJST OPENBAAR 
 
Openbare vergadering van het Bestuur van Reinigingsdienst Waardlanden  
d.d. 27 oktober 2023 
 
 
Aanwezig: 
Arjan Meerkerk  Gemeente Hardinxveld-Giesendam (voorzitter) 
Ton van Maanen  Gemeente Vijfheerenlanden  
Mark de Boer  Gemeente Gorinchem 
Arco Bikker  Gemeente Molenlanden 
Ans Smits  Adjunct secretaris/directeur 
 
Alsmede: 
Hans Demmers  controller 
Caroline Redelijkheid  managementassistente (verslag) 
 
 

Agendapunt Besluit 

1. Opening en mededelingen  De vergadering wordt om 15:35 uur geopend door de voorzitter, waarbij 
alle aanwezigen welkom worden geheten. Bij de afwezigheid van 
secretaris/directeur Hans van den Brule, neemt adjunct-directeur Ans 
Smits zijn verantwoordelijkheden waar. 
 

2. Bespreken van 

portefeuilleverdeling  

Tijdens de vergadering is de definitieve portefeuilleverdeling vastgesteld: 
1. Arjan Meerkerk, Voorzitter 
2. Ton van Maanen, Portefeuille Financiën 
3. Mark de Boer, Portefeuille Communicatie en P&O 
4. Arco Bikker, Vicevoorzitter en Portefeuille Bedrijfsvoering 

 

3. Verhoging projectkosten 

Strategienota 

De heer De Boer vraagt of de kosten voor de ontwikkeling van de 
applicatie, waarmee bewoners inzicht krijgen in hun verbruik, al zijn 
opgenomen in deze verhoging of dat er een afzonderlijk voorstel voor zal 
worden ingediend. Hij vraagt zich tevens af of deze kosten reeds zijn 
gemaakt. Na navraag bij de projectleider Diftar blijkt dat deze kosten nog 
niet zijn verwerkt omdat er nog geen duidelijkheid over is. 
 
De heer Van Maanen benadrukt de noodzaak van meer argumentatie, 
aangezien deze kosten niet waren begroot. Hij dringt aan op een heldere 
uitleg waarom deze kosten nu nodig zijn en of dit een urgente kwestie 
betreft.  
Hans Demmers erkent dat dit een tekortkoming was in de eerder 
vastgestelde strategienota en benadrukt het belang van het opnemen van 
deze kosten, gezien de invoering van Diftar in 2024. 
 
Het besluit wordt ingetrokken en zal op een later tijdstip opnieuw worden 
geagendeerd zodra er betere argumentatie beschikbaar is. 
 

4. Verhoging investeringskredieten 

voor huisvesting en voertuigen  

De heer Van Maanen informeert naar de mogelijke gevolgen als dit punt 
uit de begroting wordt geschrapt. De heer Demmers legt uit dat dit als een 
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rechtmatigheidsfout zou worden beschouwd, gezien de lopende 
aanbesteding en reeds verstrekte opdrachten. Deze informatie had 
opgenomen moeten worden in de investeringsstaat, maar daar is geen 
controle op uitgevoerd. Het voortraject is overgeslagen, er heeft geen 
toetsing plaatsgevonden. Er was een duidelijke afspraak binnen het MT om 
eerst langs de controller te gaan, maar dit is nagelaten vanwege huidige 
problemen met de bedrijfsvoering. 
Het valt op dat er een investering voor voertuigen wordt voorgesteld 
zonder enige vermelding van de exploitatie, waardoor het moeilijk is in te 
schatten of het gaat om vervanging of uitbreiding. Dit is een opmerkelijke 
situatie. 
Het bestuur vraagt of er mogelijkheden zijn om onder de contracten uit te 
komen, wat de eventuele boetes zouden zijn en of de oude voertuigen 
defect zijn of al afgeschreven. Ook wordt er gereflecteerd op de 
mogelijkheid dat de huur van de kraan van KoreNet wegvalt. 
 
Het bestuur geeft Waardlanden de opdracht om het investeringskrediet uit 
de begroting te halen en de dekking binnen de bestaande begroting te 
zoeken. Tevens wordt er gevraagd naar oplossingen om de investeringen 
te annuleren of uit te stellen.  
 
Het bestuur stemt niet in met de drie beslispunten van het bestuursbesluit 
betreffende de verhoging van de investeringskredieten, en accepteert het 
risico van een mogelijke onrechtmatigheid van de begrotingswijziging van 
2023. 
Het bestuursbesluit is afgewezen. 
 

5. Halfjaarcijfers 2023 en 

begrotingswijziging 2023  

Het bestuur heeft een amendement op de begrotingswijziging 2023 
vanwege het niet instemmen met de investeringskredieten voor 
huisvesting en voertuigen. Als gevolg hiervan wordt een vierde beslispunt 
toegevoegd: De portefeuillehouder Financiën, de heer van Maanen, wordt 
gemandateerd om de wijzigingen in de onderliggende begrotingswijziging 
2023 door te voeren. 

De heer De Boer wijst erop dat de DVO onkruid in Gorinchem nog steeds 
wordt gepresenteerd als extra kosten. Dit moet echter worden 
afgehandeld in het lopende jaar, anders kan er na 1 januari 2024 een 
vordering bij Gorinchem ontstaan terwijl er geen diensten zijn geleverd. Op 
initiatief van Waardlanden is besloten de DVO op te zeggen vanwege het 
ontbreken van overeenstemming over de vereiste vergoeding om 
kostendekkend te zijn. Waardlanden is van mening dat ze momenteel niet 
in staat zijn om de kwaliteit te leveren die de gemeente verlangt. Om te 
voorkomen dat jaarlijks discussie ontstaat, is besloten de overeenkomst te 
ontbinden, zodat Gorinchem op tijd op zoek kon naar een andere 
leverancier. Waardlanden vraagt intern om verduidelijking over de extra 
kosten in vergelijking met de oorspronkelijke begroting met betrekking tot 
de DVO, en het bestuur wil hier graag een terugkoppeling van ontvangen. 
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De heer Bikker wijst erop dat de CAO-verhogingen niet zijn vermeld in de 
argumenten. Deze zullen worden toegevoegd.  

Met bovenstaande wijzigingen wordt het besluit vastgesteld. 
 

6. Statuten Gemeenschappelijke 

Regeling 

Bedrijfsvoeringsorganisatie 

Reinigingsdienst Waardlanden   

   

Dit voorstel wordt doorgeschoven naar de vergadering van 15 december 
2023. 

7. Keuzes in de kostenontwikkeling 

2024 

De heer Van Maanen vraagt naar het doel van dit besluit en is van mening 
dat dit voornamelijk valt onder directiezaken en niet onder de 
verantwoordelijkheid van het bestuur. De heer Demmers benadrukt dat 
het bestuur heeft verzocht om inzicht in wat er wordt verwacht voor het 
jaar 2024 ten opzichte van de oorspronkelijke begroting, zodat rekening 
kan worden gehouden met de tarieven voor de afvalstoffenheffing van 
2024. Het betreft geen begrotingswijziging, maar eerder een 
winstwaarschuwing voor 2024. 

Het bestuur neemt kennis van de berekeningen voor de voorlopige 
aanpassing van de cijfers voor 2024 en beschouwt deze lijst als een goede 
basis voor toekomstige besluitvorming. Het is echter belangrijk op te 
merken dat we nog in een vroeg stadium van het proces zitten. De lijst kan 
ook worden opgenomen in de nog te formuleren bredere opdracht van het 
bestuur. 
Bovendien zal Waardlanden op relatief korte termijn een formele 
begrotingswijziging presenteren, wat verdere duidelijkheid zal bieden over 
de financiële koers. 
 

8. Rondvraag Hier wordt geen gebruik van gemaakt. 

 

Aldus vastgesteld en goedgekeurd door alle bestuursleden van Reinigingsdienst Waardlanden  
 

 
 
 
 
 
 

 

J.A. Meerkerk 
Voorzitter 

A. Smits 
Vervangend Secretaris 

 

Ans Smits (Oct 31, 2023 16:33 GMT+1)
Ans Smits
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